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ZAPYTANIE 

 

 

 
Dotyczy:  Mpzp „Osiedle Polan”. 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Proszę o informację na jakim etapie jest przygotowywanie mpzp „Osiedle Polan”.  

Czy prace nad przygotowaniem planu przebiegają zgodnie z założonym harmonogramem? 

 

 

   

 

 

             Z poważaniem, 

 

         (-) Łukasz Kapustka 

 

      Radny Miasta Poznania 


